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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Onsdag d. 16. maj 2018 

 
Kl. 1900-2100  

 
Mødested: Torslev Skoleafdeling 

 
 

 

DAGSORDEN 
 

 
1. Deltagere 

 
 

 
- Jeppe Mortensen Afbud 

- Gabriella Afbud 

- Louise Jæger Jeppesen 

- Anette Hede Michaelsen  

- Lone Haugaard 

- Preben Hahn Sørensen  

- Dan Christiansen (afbud) 

- Maibritt Ombo Afbud 

- Thomas Kaptain Afbud 

- Mette Hejslet  

- Ulla Winther  

- Rene Dehn  

- Michael Koch Sørensen Afbud 

- Henrik Bruun Nielsen 

- Lars Lundgreen 

- Søren Hejgaard Larsen (referent) 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til evt. – 5 min. 

Preben ordstyrer. 
  
Dagsorden godkendt. 
 
Punkter til evt. 
 
Digital dannelse – Lone Haugaard 

2. Nyt fra elevrådet Udgår 

3. Beslutning om skolebestyrelsens 
mødekalender – skoleåret 2018/19 

 
Under punktet skal bestyrelsen tage stillingen 
til de forslaget indeholdende datoer for møder i 
skoleåret 2018/19 

Datoerne ligges i kalenderen af Lars 
 
 

4. Økonomi 
 

Lars orienterede indledningsvis omkring 
økonomien i distriktet, besparelsen og 
økonomirapporten gennemgås.  
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Under punktet skal vi gennemgå 
økonomirapporten samt drøfte hvordan vi får 
udarbejdet en fyldestgørende orientering til 
forældrene omkring de besparelser, som er 
lavet. 
 
 

 
LL orienterer om, at vi er på rette vej i forhold 
til at skabe stabil og sikker drift, men at der 
fortsat i de næste 2 år skal være fokus på 
anvendelsen af resurser og at økonomien vil 
være stram. 
 
LL udarbejdet oplæg til forældreskrivelse og 
rundsender i bestyrelsen. Den sendes til 
forældrene i uge 21. 

5.  Skolebestyrelsesvalg 
 
Under punktet skal vi drøfte hvordan vi får 
rekrutteret suppleanter til bestyrelsen. Under 
punktet skal vi ligeledes drøfte en 
informationsskrivelse, som kan bruges i denne 
sammenhæng. 

Bestyrelsen drøfter oplæg til 
forældreskrivelse. 
 
Skrivelsen er godkendt med få tilføjelser. 
 
LL sender ud til forældrene. 

6. Forberedelse af dialogmøde d. 12. 
juni 

 
Under punktet skal vi forberede spørgsmål af 
politisk karakter til dialogmødet, som afholdes 
på Ålbæk Skoleafdeling 
 

Louise Jæger udarbejder råskitse til Lars, som 
gør spørgsmålene færdig og sender til 
forvaltningen. 
 
Nedenstående spørgsmål drøftes: 
 
Hvad er politikernes fremtidsplan for skolerne i 
kommunen - økonomi 
 
Har udvalget tanker om den lave interesse for 
skolebestyrelsesvalget 
 
Politikernes tanker omkring at der er 
skoleafdelinger som går tilbage til før BBO 

- ”Gammeldags” skole 
 
Penge til fritidsklubber vs skolen – kortere 
skoledage 
 
Den inkluderende skole ift. støttetimer 
 
(vær strategisk i spørgsmålene til politikerne – 
lade politikerne tænke ind i spørgsmålene) 

 

7. Orientering vedr. to-lærerordning og 
den igangværende undersøgelse 
igangsat af Undervisningsministeriet 

 
Overblik over distriktets anvendelse af 
ordningen fremlægges.  
 

Orientering ved Louise og Lars 
 
Afdelingernes ansøgning om to-
medarbejderordningen indsættes i årshjulet, 
så vi kommer omkring opgaven i bestyrelsen 
hvert år i april/maj. 

8. Arbejde jf. Årshjul 
 

 Revidere princip for mad og måltidspolitik 

Princip om mad og måltid er revideret og 
gennemgået. Pkt. 1 under ”Succeskriterier” 
slettes. 
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 Elevernes nationale trivselsmåling 
 
 

LL sørger for at afdelingslederne retter 
medarbejdernes opmærksomhed mod alle 
skoledistriktets principper. 

 
Bestyrelsen laver et orienteringsskriv ud til 
forældrene omkring principper, m.m. LL indsætter 
det i årshjulet (årshjul aug/sep). 
 
Orientering ved Lars om national trivselsmåling. 
Punktet genoptages på juni mødet. 

9. Skrivelse vedr. lektier 
 
Under punktet vil jeg gerne drøfte en skrivelse, 
som ledelsen har udarbejdet med baggrund i 
en tidligere drøftelse omkring lektier.  

Orientering om lektieskriv ved LL. Orienteringen 
tages til efterretning. 
 
Afdelingslederne sørger for at skrivelsen 
præsenteres på skoleårets første forældremøde. 

10. Praktikker 
 
Under punktet skal vi drøfte hvordan 
forældrene og evt. lokalrådene kan inddrages i 
arbejdet med praktikker 

Det besluttes, at punktet skal være et 
indsatsområde for bestyrelse fra aug. UU inviteres 
til bestyrelsesmøde og folder lovgivningen på 
området ud. 
 
Vi drøfter, at der skal laves en kortlægning samt 
en grundig afsøgning af hvilke relevante 
samarbejdspartnere der kan deltage. 

Kort orientering v/ Louise – 5 min.  

Kort orientering v/ Lars – 5 min.   

Punkter til næste møde – 5 min.   

Evt. Digital dannelse, workshop og oplæg – orientering 
ved Lone Haugaard 

 

 

 

 


